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Datum:  26 juni 2013 
Onderwerp: Vergadering van Deelgenoten - Stichting Stadstuin Amersfoort 
Locatie:  Scouting gebouw 
Tijdstip:  19.30 uur – 22.30 uur 

 

 
Opening / mededelingen / inleiding 
 Om 19.40 uur wordt de vergadering door de (onafhankelijke) avondvoorzitter Willem van Laar geopend en 

hij bedankt de aanwezigen voor hun komst. Hij geeft aan wat zijn onafhankelijk rol deze avond is en legt 
desgevraagd uit wat de taak van de Vergadering van Deelgenoten inhoudt. Dhr. Van Laar meldt dat hij zal 
proberen om een strakke tijdsplanning aan te houden omdat er een volle agenda is. De volgorde van de 
agenda is wel veranderd t.o.v. de uitnodiging en er zijn enkele onderwerpen toegevoegd, zoals meldingen 
2013, Stadstoezicht en m.b.t. het aftredende bestuurslid. 

 Het is de bedoeling om de avond om 22.00 uur af te sluiten met een drankje en hapje en er is gelegenheid 
om na te praten.  

Nieuwe speelvoorzieningen 
 Paul Deen biedt allereerst namens het bestuur excuses aan voor de communicatie gedurende het proces. 

Bewoners zijn in het proces niet op de hoogte gesteld welke speelvoorzieningen op welke locatie geplaatst 
zouden gaan worden. Dit is betreurenswaardig en als gevolg hiervan zal het bestuur voortaan zorgen voor 
een betere en tijdige communicatie naar de bewoners. Het bestuur erkent de fouten en er wordt zeker 
lering getrokken uit de fouten van dit proces. Gedeeltelijk is - achteraf ten onrechte - uitgegaan van de 
ervaring met dit soort projecten van leverancier Eibe en is niet alert genoeg actie ondernomen met 
betrekking tot de communicatie.  

 Daarna schetst Paul Deen het proces en de keuze voor de leverancier Eibe.  
 Naast de negatieve opmerkingen uit de zaal, heeft het bestuur ook veel positieve reacties van bewoners 

ontvangen.  
 Tijdens de plaatsingswerkzaamheden is door sommige bewoners protest gekomen over de locatie. Enkele 

bestuursleden hebben toen ter plekke gekeken hoe de bezwaren opgelost konden worden. Om te 
voorkomen dat de werkzaamheden stilgelegd moesten worden - met alle hoge kosten van dien - is naar eer 
en geweten ter plekke besloten om een enkel toestellen te verplaatsen. Na plaatsing bleek dat soms de 
alternatieve locatie niet door iedereen gewaardeerd en geaccepteerd wordt. Tijdens de bespreking van dit 
onderwerp worden veel vragen gesteld en opmerkingen over het proces en de gebrekkige communicatie. 

 Een bewoner geeft aan dat er toch bewondering moet zijn voor de inzet van het (vrijwillige) bestuur en de 
werkgroepen en roept op om met een gezamenlijke inzet en actieve hulp de knelpunten op te lossen. 

 Een bewoner doet de suggestie om bij het realiseren van oplossingen voor de knelpunten Eibe te betrekken 
om daarmee gebruik te kunnen maken van hun kennis en hen nauw te betrekken bij de oplossing.  

 Afgesproken wordt dat het bestuur zal inventariseren waar de knelpunten zitten en zal proberen om 
hiervoor een oplossing te vinden, die voor de bewoners acceptabel is en indien mogelijk rekening houdt 
met leeftijdsopbouw van omwonende kinderen. Bewoners die een knelpunt ervaren met een geplaatst 
speeltoestel, worden verzocht dit via de (nieuwe) website of bij het secretariaat te melden zodat een totaal 
overzicht gemaakt kan worden. Daarnaast zullen de antwoorden op vragen breed gedeeld worden, de 
nieuwe website zal hierbij een belangrijke rol spelen. 

Aanwezig bestuur Deelgenoten Aanwezige Deelgenoten/genodigden Onafhankelijke 
Avondvoorzitter  

 

Paul Deen (Voorzitter) ± 45 Deelgenoten/bewoners Willem van Laar  
Johan Kole (Secretaris)    
Marieke van Velzen (Portaal) Hoveniersbedrijf 't Hofland -   
Norbert Sidler (Het Eiland)  
Trudy van Drimmelen (bewoner) 

Frank van den Bunt 
 

  

Wim den Hartog ( Stichting 
Schietbaan Nieuwland) 
 

Bas Kemper (notulen - secretariaat)   
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Toelichting op Natuurlijk Spelen 
 Johan Kole licht toe aan de hand van de overzichtskaart wat de doelstelling was en welke keuzes gemaakt 

zijn m.b.t. de nieuwe speelvoorzieningen. 
 Het uitgangspunt was om een lang lint van “natuurlijk spelen” door Stadstuin aan te leggen, zodat dit 

aantrekkelijk wordt voor mensen en kinderen van verschillende leeftijdsgroepen.  Eibe heeft hiervoor een 
plan gemaakt in samenwerking met de werkgroep Spelen. 

 De overzichtstekening van alle speelvoorzieningen zal op de website worden geplaatst. 
Verslag VvD 18 april 2012 
 Het verslag wordt door de aanwezigen goedgekeurd en daarmee vastgesteld. 
 Afgesproken wordt om de benoemde acties en de oplossingen daarvan breed te communiceren. 
Afscheid BTL   
 Paul Deen schetst kort dat na de realisatie van Stadstuin door Heijmans, in 2007 de stichting 

verantwoordelijk werd voor het integrale onderhoud. BTL kreeg een 5-jarig contract voor het uitvoeren van 
het integrale onderhoud. Onderdeel van deze overeenkomst was dat zij een parkwachter aanstelden. In de 
praktijk bleek dat de combinatie uitvoerende en parkwachter van dezelfde organisatie geen gelukkige en 
ontstond er een situatie van de 'slager die zijn eigen vlees keurt'. Dit is de reden - naast een 
kostenbesparing - dat bij aanstelling van de nieuwe hovenier (na een aanbestedingsprocedure) er geen 
parkwachter meer aangesteld is in 2013. Een kostenbesparing op het onderhoud is nodig, door de 
verminderde bijdrage van de gemeente Amersfoort. Eind 2013 zal bekeken worden of er toch voldoende 
meerwaarde is om weer een parkwachter aan te stellen.  

 Ook de andere werkzaamheden die uitgevoerd werden door BTL: het secretariaat en de communicatie 
(website), worden in 2013 door respectievelijk Bas Kemper en door het bestuur uitgevoerd. De hovenier is 
alleen bezig met het onderhoud van Stadstuin. 

 Per februari 2013 is hoveniersbedrijf 't Hofland gestart met de werkzaamheden. Dit zorgt wel voor een 
leerproces hoe het onderhoud in de praktijk uitgevoerd moet worden, ondanks dat dit is vastgelegd in een 
bestek. Een voorbeeld daarvan is het maaibeleid van de ruige grassoorten en het bloemrijke gras, dat op 
een ongelukkig moment gemaaid werd. 

Introductie hoveniersbedrijf 't Hofland  
 Frank van den Bunt stelt het hoveniersbedrijf 't Hofland voor en verteld over hun manier van werken en het 

wenproces m.b.t. de werkzaamheden in Stadstuin. 
 De hoveniers zijn meerdere keren per week in Stadstuin aanwezig met een vast team. 
 Het maaibeleid is een leerproces geweest en het bloemrijke gras is na het maaien weer ingezaaid.  
 Frank van den Bunt verteld n.a.v. een vraag over mollen: in het voorjaar worden de molshopen platgereden, 

verder wordt er niets aan de mollen gedaan. Vergif en klemmen etc. mogen of kunnen niet in verband met 
gevaar. Hij benadrukt dat de mollen een positieve invloed hebben op de waterafvoer, doordat zij de grond 
openmaken. 

 De hoveniers zijn bereikbaar via de website van Stadstuin. Het verzoek is om de communicatie via de 
website te laten verlopen. 

Bewonersinitiatieven 
 Johan Kole licht aan de hand van het voorbeeld met de moestuincirkels aan de Brasem toe hoe 

bewonersinitiatieven werken. 
 De werkwijze van de werkgroep Groen is vermeld op de website. 
 Er volgt een discussie wat er gebeurt als uiteindelijk een bewonersinitiatief niet door de aanvragers 

onderhouden wordt. 
Duidelijk is dat bewonersinitiatieven door de aanvragers onderhouden moeten worden, eventueel in 
samenwerking/overleg met de hovenier. Als er echter geen onderhoud gepleegd wordt, kan besloten 
worden om het project ongedaan te maken en dit weer in de oorspronkelijke staat terug te brengen.  

 Op de vraag of een bewonersinitiatief niet in strijd is met het principe van Stadstuin (geen eigen tuin, maar 
mandelig gebied) wordt geantwoord dat dit wel kan, mits omwonenden hiermee akkoord gaan en de juiste 
procedure wordt gevolgd.  

 Paul Deen licht toe waarom de werkwijze van de bewonersinitiatieven zo gekozen zijn, want Stadstuin 
ontwikkelt zich met de tijd.  

http://www.onzestadstuin.nl/1/post/2013/02/nieuw-werkwijze-werkgroep-groen.html
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Echter het aanleggen van eigen tuintjes door een enkele bewoner is niet toegestaan. Hij legt uit wat de 
procedure is voor de reeds aanwezige 'tuintjes' en voor de nieuwe aanvragen hiervoor.  

 Procedure voor aanwezige 'tuintjes':  
a) Eigenaren van bestaande tuintjes moeten contact opnemen met werkgroep Groen ter beoordeling op 
geschiktheid in Stadstuin. Tuintjes die niet passend zijn in de structuur van Stadstuin moeten worden 
aangepast of verwijderd. Eventuele verwijdering van een tuintje doet de eigenaar zelf of dit wordt gedaan 
voor rekening van de eigenaar. 
b) Het - zonder toestemming - aanleggen van tuintjes wordt niet meer toegestaan.  
c) De aanleg van een nieuw tuintje (bewonersinitiatief) kan alleen met goedkeuring vooraf door werkgroep 
Groen. 

 De werkgroep Groen speelt in beide gevallen een belangrijke rol. Zij bepalen - in overleg met de hovenier - 
of het past in de sfeer van Stadstuin en geven al dan niet toestemming.  

 Het beleid is dat voorkomen moet worden dat een wildgroei ontstaat aan eigen tuintjes, die ervoor zorgen 
dat de totale  onderhoudskosten van Stadstuin toenemen. Er is voor bewonersinitiatieven een budget van € 
10.000,- per jaar. 

 Belangrijk daarbij is dat een toegestaan 'eigen' tuintje geen eigendom is, het blijft mandelig gebied.  
 De aanvrager blijft verantwoordelijk voor het onderhoud hiervan. 
Speeltoestellen in Stadstuin, die niet geplaatst zijn door de stichting 
 Losse speeltoestellen die door bewoners zelf geplaatst zijn, worden toegestaan ondanks dat deze vaak het 

onderhoud bemoeilijken. De eigenaar is aansprakelijk en moet zorgen dat deze speeltoestellen weggehaald 
worden na de zomer. Echter als speeltoestellen vastgemaakt/verankerd worden, wordt de stichting 
Stadstuin aansprakelijk voor alle financiële gevolgen en aansprakelijkheid.  

 Een dergelijk vast speeltoestel wordt niet onderhouden of gekeurd door de stichting. Daarom is het niet 
toegestaan om speeltoestellen te verankeren en degene die er nu zijn moeten worden verwijderd. Hiervoor 
wordt in overleg getreden met de eigenaar die het speeltoestel moet verwijderen, mocht deze dat niet 
doen dan wordt het speeltoestel op kosten van de eigenaar verwijderd.  

Bewonersinitiatief als onderdeel van project Natuurlijk Spelen 
 Er zijn in Stadstuin nog 3 plekken (pleintjes) die nog ingericht moeten worden. De bedoeling is dat deze in 

nauw overleg met bewoners ingericht worden. 
 Voor plek nr. 1 (Brasem/Forel) loopt het proces en is een voorstel gemaakt en daarover zijn al (100) 

omwonenden benaderd om mee te denken over de inrichting. Het thema van deze plek 1 is eten, het idee is 
om hiervan een pluktuin met fruit te maken. Echter hierbij de oproep aan bewoners om hierover mee te 
denken en te zorgen dat plek 1 gerealiseerd wordt.    

 Voor de plekken 2 en 3 wordt opgeroepen om initiatieven te ontplooien voor de inrichting en realisatie. 
 Belangrijk bij de inrichting van alle plekken is dat alle bewoners op de hoogte gehouden worden over de 

plannen en voortgang. Om zo zeker te zijn dat iedereen op de hoogte is van het proces, wat er besloten 
wordt en wat er uitgevoerd wordt, en zo te voorkomen dat dezelfde problemen ontstaan als met de 
speelvoorzieningen. Dit is dus een leereffect van het proces rond de speeltoestellen. 

Drainage 
 Johan Kole schetst de reden van de wateroverlast: kwelwater en een niet waterdoorlatende laag in de 

bodem. Een deel van het probleem is veroorzaakt doordat Stadstuin op overtollige grond (klei) gebouwd is 
uit Nieuwland, waardoor een dichte, slechte waterdoorlatende bodem ontstaan is.  

 Daarom zijn er door BTL drainagemaatregelen getroffen om overtollig (hemel)water af te voeren. 
 Om de effectiviteit hiervan te beoordelen wordt de werking tot eind juni 2013 gemonitord. Op basis van de 

conclusie van de monitoring wordt bepaald of de maatregelen voldoende zijn geweest. 
 Meerdere bewoners melden dat zij ervaren dat de drainagemaatregelen niet voldoende zijn, zoals met 

betrekking tot het fietspad dat nogal eens onder water staat en 's winters bevriest dit en dan wordt het 
fietspad spekglad. Bij de beoordeling van de monitoring zal specifiek naar de plek gekeken worden. 

 Frank van den Bunt licht toe dat de voorlopige conclusie uit de monitoring is dat ter plaatse van de drains 
water afgevoerd wordt, maar dat dit zeer plaatselijk is. Er is in het algemeen te weinig horizontaal en 
verticaal transport van water in de grond.  
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Verkeer  
 Paul Deen licht toe dat er nog steeds een probleem is met de verkeersveiligheid in Stadstuin. Er wordt te 

hard gereden, dit is een gedragsprobleem dat moeilijk op te lossen is. Drempels zijn een methode om de 
veiligheid (van met name kinderen) te verbeteren. De meningen hierover zijn echter uiteenlopend.  

 Het bestuur is van mening dat veiligheid prevaleert boven andere (tegen)argumenten. 
 Er zijn aanvragen om meer drempels aan te leggen, bijvoorbeeld op de Forel en Zalm. 
 Samen met een verkeerskundige van Via Van Dalen zijn locaties bekeken, de bestaande drempels voldoen 

aan de specificaties en er is eventueel ruimte om extra drempels aan te leggen. Via Van Dalen heeft een 
voorstel gemaakt voor extra drempels.  

 Verzoek van een bewoners is - als 30 km de maximale snelheid in Stadstuin is - om dan ook drempels aan te 
leggen waarover men met 30 km kan rijden. 

 In een enquête zal het bestuur aangeven waar de drempels geplaatst kunnen worden. De bewoners kunnen 
dan aangeven of zij hiermee akkoord gaan.  

 De gemeente - eigenaar van de wegen - heeft aangegeven dat drempels aangelegd kunnen worden als dit 
akkoord is voor de bewoners.  

 Wederom vraagt de voorzitter aan bewoners om te participeren in de werkgroepen om gedragen 
voorstellen en beslissingen te krijgen. Kritiek is welkom, maar participatie nog meer! 

Stadstoezicht (handhaving) Gemeente Amersfoort 
 Jurriaan Bruins verteld dat Stadstoezicht nu ruim 3 jaar de handhaving uitvoert in Stadstuin. Stadtoezicht 

heeft als taak o.a. parkeerhandhaving, handhaving van de APV (Algemene Plaatselijke Verordening) en 
afvalstoffenverordening. Dit betreft onder meer de controle op de naleving en indien nodig handhaving van 
het hondenbeleid, fietsparkeren, illegaal geplaatste reclameborden of uitstallingen, wrakken en aanhangers 
in de openbare ruimte, speeltoestellen en het illegaal storten van afval. 

 De gemeente Amersfoort is aan het bekijken of de parkeergelegenheid in Stadstuin uitgebreid kan worden.  
 In het KVO (Klein Verkeersoverleg) wordt regelmatig overlegd met de gemeente Amersfoort over 

parkeerhandhaving. Bijvoorbeeld bij de garageboxen (Forel) staan vrijwel altijd auto's verkeerd geparkeerd, 
hetgeen tot gevaarlijke situatie kan leiden met kinderen. Er is 12 jaar lang een soort gedoogbeleid geweest 
op de Forel, mede doordat een gedeelte (klinkers) van het trottoir eigendom is van de bewoners van de 
Forel. Maar het gedoogbeleid gaat veranderen, de gemeente Amersfoort heeft besloten tot een 'zero 
tolerance beleid' met betrekking tot verkeerd parkeren. Dit wordt in het komende KVO besproken en de 
uitkomst hiervan zal worden gecommuniceerd naar de bewoners van Stadstuin. 

 Er wordt veel gecontroleerd in de wijk, waarbij samengewerkt wordt met de wijkagenten Drost en Veldhoen 
en de straatcoach  de heer Eist van de Berg, die ook vanavond aanwezig is.  

 Als er overlast ervaren wordt, meldt dit via het meldpunt Woonomgeving of via het secretariaat (Bas 
Kemper) die het doorgeeft aan Stadstoezicht. 

 Een vraag over schotels op daken is niet een taak van Stadstoezicht, problemen daarmee moeten gemeld 
worden aan afdeling Handhaving van de gemeente Amersfoort. 

Nieuwe website (www.onzestadstuin.nl) 
 Er is een nieuwe website gebouwd, die per 1 juli 2013 live gaat. 
 Er zullen geen bestanden meer achter wachtwoord staan, alles is openbaar. 
Financiën 
 De penningmeester Norbert Sidler geeft een toelichting op de accountantsverklaring.  
 Ook geeft hij een toelichting op het jaarverslag van 2012. De Stichting Stadstuin doet alleen zaken met de 

Rabobank.  
 De penningmeester geeft aan dat de Gemeente Amersfoort de komende jaren hun bijdragen met ca. 15% 

zullen gaan verminderen. De Stichting Stadstuin staat er gezond voor, met de huidige rendementen op 
deposito's en de uitgaven per jaar, heeft de stichting voldoende financiële middelen om de benodigde 
termijn van 44 jaar te bekostigen. Sterker nog, zoals het er nu naar uitziet zou dat zelfs voor 75 jaar lukken. 
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Aftredend bestuurslid 

 Bestuurslid Trudie van Drimmelen stopt als bestuurlid per 31 december 2013. 

 Er wordt een oproep gedaan aan bewoners om zich te melden als kandidaat-bestuurslid. Mochten dit er 
meerdere zijn, dan wordt een verkiezing gehouden. 

Afsluiting 

 Besloten wordt om in verband met de tijd de overige agendapunten niet meer te bespreken.  
 De vergadering wordt om 22.20 uur door de heer Willem van Laar gesloten en hij nodigt de bewoners uit 

voor een drankje en een hapje en stelt voor om na te praten en vragen te stellen aan de aanwezige 
bestuursleden van de Vergadering van Deelgenoten.  

 
 
 
Bijlage: presentatie Vergadering van Deelgenoten - Stadstuin Amersfoort 

 
 
 
Actiepunten 

NR. OMSCHRIJVING WIE  

1 Melden de knelpunten m.b.t. de nieuwe speeltoestellen via de (nieuwe) website. 
Belangrijk daarbij is dat men goed aangeeft waar men woont en met welk 
speeltoestel(len) men problemen ervaart. 

Bewoners 

2 Op basis van totaal aan knelpunten m.b.t. de nieuwe speeltoestellen evaluatie en 
beoordeling en bekijken of oplossingen hiervoor mogelijk zijn. 

Bestuur 

3 Overzichtstekening van de speelvoorzieningen op de website plaatsen. Bas Kemper   

4 Voortaan alle acties en oplossingen etc. breed communiceren o.a. via de website. Bestuur 

5 Overleg met mevr. Cindy Beernink over het stuk tuin achter haar woning aan de 
Baars 73, waar een bewonersinitiatief (aanplant) niet de gewenste uitstraling 
heeft. Wat kan hieraan gedaan worden?  

Frank van den Bunt 
Werkgroep Groen 
Johan Kole 

6 Overleg over de slechte beplanting aan de Rietvoorn, die al 12 jaar niet is 
verbeterd. 

Frank van den Bunt 

7 Eigenaar van het verankerde duikelrek verzoeken om dit te verwijderen. Paul Deen 

8 Besluiten uit het KVO over parkeerbeleid communiceren via de website. Bas Kemper 

9 Naar aanleiding van het drempelvoorstel van Via Van Dalen een inventarisatie 
uitvoeren (enquête) voor bepaling van draagvlak voor aanvullende drempels. 

Bestuur 
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Bijlage: presentatie 
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